
Protokół Nr 109/18 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi 

odbytego 4 stycznia 2018 r. w godzinach 1525– 1540    
oraz 8 stycznia 2018 r. w godzinach 1340– 1435    

 
W posiedzeniu Kolegium w dniu 4 stycznia 2018 r. udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  
2. Wojciech Rosicki     –  Wiceprezydent Miasta 
3. Barbara Mrozowska-Nieradko   –  Sekretarz Miasta 
4. Luiza Staszczak-Gąsiorek    –  Dyrektor Departamentu Komunikacji Społecznej  

                                                           i Zdrowia 
5. Marek Kondraciuk      –  p.o. Dyrektora Departamentu Spraw Społecznych 
6. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi i Administracji 
7. Tomasz Jakubiec     –  p.o. Dyrektora Departamentu Architektury i Rozwoju 
8. Tomasz Piotrowski     –  p.o. Dyrektora Departamentu Prezydenta 
9. Marcin Masłowski    –  Dyrektor Biura Rzecznika Prasowego i Nowych  

                                                           Mediów 
10. Ireneusz Wosik       –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
11.  Halina Wyszomirska     –  p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Budżetu 
12. Agnieszka Dyśko      –  p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
13. Marcin Górski       –  Dyrektor Wydziału Prawnego 
14. Katarzyna Korowczyk      –  Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Informacja dotycząca proponowanych zmian opłat za korzystanie z obiektów 
            sportowo-rekreacyjnych znajdujących się na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu 
            i Rekreacji w Łodzi. 
 
Ad. 1. Informację dotyczącą proponowanych zmian opłat za korzystanie z obiektów 
            sportowo-rekreacyjnych znajdujących się na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu 
            i Rekreacji w Łodzi przedstawił dyr. Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
            w Łodzi Eryk Rawicki. 
 
        
Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała wyjaśnień i podjęła decyzję o jej ponownym 
przedstawieniu w obecności Pierwszego Wiceprezydenta Miasta Tomasza Treli podczas 
kontynuacji posiedzenia Kolegium w dniu 8 stycznia br. 
 

  
 Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
W posiedzeniu Kolegium w dniu 8 stycznia 2018 r. udział wzięli: 
 
1.  Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  
2.  Tomasz Trela     –  Pierwszy Wiceprezydent Miasta 
3.  Barbara Mrozowska-Nieradko   –  Sekretarz Miasta 
4.  Krzysztof Mączkowski    –  Skarbnik Miasta 
5. Marek Kondraciuk      –  p.o. Dyrektora Departamentu Spraw Społecznych  
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6. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi i Administracji 
7. Tomasz Jakubiec     –  p.o. Dyrektora Departamentu Architektury i Rozwoju 
8.  Tomasz Piotrowski     –  p.o. Dyrektora Departamentu Prezydenta 
9. Marcin Masłowski    –  Dyrektor Biura Rzecznika Prasowego i Nowych  
                                                                 Mediów 
10. Ireneusz Wosik       –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
11. Marcin Górski       –  Dyrektor Wydziału Prawnego 
12. Katarzyna Korowczyk      –  Dyrektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Informacja dotycząca proponowanych zmian opłat za korzystanie z obiektów 
            sportowo-rekreacyjnych znajdujących się na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu 
            i Rekreacji w Łodzi. 
 
Ad. 1. Informację dotyczącą proponowanych zmian opłat za korzystanie z obiektów 
            sportowo-rekreacyjnych znajdujących się na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu 
            i Rekreacji w Łodzi przedstawił dyr. Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
            w Łodzi Eryk Rawicki. 
 
        
Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała wyjaśnień i poleciła przedstawienie w dniu 
9 stycznia br. ostatecznej propozycji opłat za korzystanie z ww. obiektów sportowo-
rekreacyjnych wraz z kosztorysem utrzymania boisk.  
 

  
  
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 
 
 

       Posiedzeniu przewodniczyła 
 

 
 
                  Hanna ZDANOWSKA 
               Prezydent Miasta 
 

 
   

 
 
 
 
 
 
 
 


